

 中平国际 ZHONG PING INTERNATIONAL	中平国际认证（深圳）有限公司 Zhongping International Certification (Shenzhen) Co., Ltd.	文件编号 Document number	GK-01
	机构简介 Institutional profile	版号 Version number	B3

机构简介

Institutional profile

编 制: 文件编写组
Prepared by: Document authoring group
审 核: 卢钟钰
Audit: Lu Zhongyu
批 淮: 闫 平
Approved by: Yan Ping
生效日期: 2025 年 11 月 21 日
Effective Date: November 21, 2025

 中平国际 ZHONG PING INTERNATIONAL	中平国际认证（深圳）有限公司 Zhongping International Certification (Shenzhen) Co., Ltd.	文件编号 Document number	GK-01
	机构简介 Institutional profile	版号 Version number	B3

修改履历

Modify the resume

 中平国际 <small>ZHONG PING INTERNATIONAL</small>	中平国际认证（深圳）有限公司 <small>Zhongping International Certification (Shenzhen) Co., Ltd.</small>	文件编号 <small>Document number</small>	GK-01
	机构简介 <small>Institutional profile</small>	版号 <small>Version number</small>	B3

中平国际认证（深圳）有限公司简介

Introduction of Zhongping International Certification (Shenzhen) Co., Ltd.

中平国际认证（深圳）有限公司（以下简称机构），具有独立法人资格、经国家认证认可监督管理委员会（CNCA）批准（批准号 CNCA-R-2020-611）的第三方认证机构，专业从事质量管理体系、环境管理体系、职业健康安全管理体系、医疗器械质量管理体系、信息安全管理、信息技术服务管理体系、建筑施工质量管理体系、服务认证等业务。

Zhongping International Certification (Shenzhen) Co., Ltd. (Hereinafter referred to as the organization) is a third-party certification organization with independent legal personality and approved by the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) (approval number CNCA-R-2020-611). It specializes in quality management system, environmental management system, occupational health and safety management system, medical device quality management system, information security management system, information technology service management system, construction quality management system, service certification, etc.

机构获得美国国际认可服务公司（IAS）认可（注册号：MSCB-269），IAS 是 IAF/GLOBAC 多边认可协议（MLA）的签署方，标志着我机构所颁发的证书在认可领域范围内带有 IAF/GLOBAC/IAS 联合标志。机构以国家相关法律、法规和 IAF/GLOBAC、CNAS、IAS 规范作为行为准则，建立并运行完善有效的质量管理体系，为客户提供一流的认证服务，机构设置有市场部、运营部、技术部、综合部。

The organization is accredited by the International Accreditation Service (IAS) (registration number MSCB-269). IAS is a signatory to the IAF/GLOBAC Multilateral Accreditation Agreement (MLA), which means that the certificates issued by our organization bear the IAF/GLOBAC/IAS joint mark in the field of accreditation. The organization takes relevant national laws, regulations and IAF/GLOBAC, CNAS and IAS specifications as the code of conduct, establishes and operates a perfect and effective quality management system, and provides first-class certification services for customers. The organization has a marketing department, an operation department, a technology department and a comprehensive department.

机构的认证服务旨在能有效地帮助组织满足顾客要求，增强顾客满意，提高管理水平，满足政府要求，避免或减少质量投诉、环保/安全事故风险。

The certification service of the organization aims to effectively help the organization meet customer

 中平国际 <small>ZHONG PING INTERNATIONAL</small>	中平国际认证（深圳）有限公司 Zhongping International Certification (Shenzhen) Co., Ltd.	文件编号 Document number	GK-01
	机构简介 Institutional profile	版号 Version number	B3

requirements, enhance customer satisfaction, improve management level, meet government requirements, and avoid or reduce quality complaints and environmental/safety accident risks.

机构秉承“以认证服务质量为基础，持续提升技术能力，保障持续经营，超越更多期待”的方针，坚持“机构竞争就是品牌竞争，品牌竞争就是人才竞争”的经营理念，将一如既往地为社会各界提供满意的认证服务。

Adhering to the policy of "based on the quality of certification service, continuously improving technical ability, ensuring sustainable operation and exceeding more expectations", the organization adheres to the business philosophy of "institutional competition is brand competition, brand competition is talent competition", and will continue to provide satisfactory certification services for all sectors of society.

地 址：深圳市光明区光明街道东周社区聚丰路 2580 号璟霆大厦 6 层 10

Address: 10, Floor 6, Jingting Building, No.2580, Jufeng Road, Dongzhou Community, Guangming Street, Guangming District, Shenzhen

电 话：0755-21089317

Tel: 0755-21089317

邮 箱：sz-zpic@foxmail.com

Mailbox: sz-zpic@foxmail.com

网 址：<http://www.zpic.org.cn>

Website: <http://www.zpic.org.cn>